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II-2/913-3/2015. ikt.sz. 
 

Jegyzőkönyv 
 
 
Készült: Dévaványai Közös Önkormányzat Hivatalában 2015. május 18-án megtartott 
Szociális és Egészségügyi Bizottság nyílt ülésén. 
 
Jelen vannak: 
 Kanó József bizottság elnöke  
 Nyuzó Marietta bizottság tagja 
 Vargáné Molnár Tünde bizottság tagja 
 Nagy Erzsébet bizottság tagja 
 Dr. Demeter Erzsébet bizottság tagja 
 
Tanácskozási joggal részt vesz: 
 Szarka Andrea                   aljegyző 
 
Meghívottak: 
 Bogya Istvánné telephely koordinátor 
 Szalai Ildikó védőnő 
 Boda Ferencné iskolavédőnő 
 Gyányi Irén szociális ügyintéző 
 Tóth Julianna   intézményvezető 
 
Jegyzőkönyvvezető: Toókos Mária           igazgatási ügyintéző 
 
Kanó József a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke, képviselő – Köszönti a bizottság 
Szarka Andrea aljegyzőnőt, Toókos Mária igazgatási ügyintézőt, köszönti továbbá a bizottság 
jelenlévő tagjait és a meghívottakat. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mivel a 
bizottság tagjainak több mint a fele megjelent az ülésen. A bizottság jelenlévő tagjainak 
száma 5 fő.  
 

Ismerteti az ülés napirendi pontjait: 

 
1. Beszámoló a családsegítői-gyermekjóléti, valamint a védőnői feladatellátásról. Átfogó 

értékelés a gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok ellátásáról, a szakmai munka 
eredményességéről, az 1997. évi XXXI. tv. 96. § (6) bek. alapján.  
Előadók:  Bogya Istvánné telephely koordinátor 

Szalai Ildikó védőnő  
Boda Ferencné iskolavédőnő 
Gyányi Irén köztisztviselő 

 
2. Beszámoló a Szeghalom Kistérség Egységes Szociális és Gyermekjóléti Intézmény 

intézményi működéséről, a feladatellátás tárgyi, személyi feltételeiről.  
A szakmai munka eredményességének értékelése az 1993. évi III. törvény 92/B. § (1) 
bek. d.) pontja alapján. 
Előadó:  Tóth Julianna intézményvezető 
 



2 
 

3.  Szociális és Egészségügyi Bizottság hatáskörébe tartozó benyújtott kérelmek 
elbírálása. 
Előadó: Toókos Mária igazgatási ügyintéző 

 
4. Bejelentések. 

 
Megkérdezi a jelenlévőket, hogy van-e valakinek további önálló napirendi pont 
megtárgyalására javaslata?  
Megállapítja, hogy önálló napirendi pont megtárgyalására javaslat nem hangzott el. Elmondja, 
hogy az ülés 3. napirendi pontja a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 
CLXXXIX. törvény 46. § (2) bekezdés a) pontja alapján zárt ülés keretében kerül 
megtárgyalásra.  
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, egyetértenek-e az ismertetett napirendi pontok 
megtárgyalásával?  
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 5 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 

Határozat: 
1572/2015.(V.18.) Dv. Kt. Szeü. Biz. hat. 
 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Szociális és Egészségügyi 
Bizottsága a 2015. május 18-án tartandó nyílt ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadja 
el: 

 
1. Beszámoló a családsegítői-gyermekjóléti, valamint a védőnői feladatellátásról. Átfogó 

értékelés a gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok ellátásáról, a szakmai munka 
eredményességéről, az 1997. évi XXXI. tv. 96. § (6) bek. alapján.  
Előadók:  Bogya Istvánné telephely koordinátor 

Szalai Ildikó védőnő  
Boda Ferencné iskolavédőnő 
Gyányi Irén köztisztviselő 

 
2. Beszámoló a Szeghalom Kistérség Egységes Szociális és Gyermekjóléti Intézmény 

intézményi működéséről, a feladatellátás tárgyi, személyi feltételeiről.  
A szakmai munka eredményességének értékelése az 1993. évi III. törvény 92/B. § (1) 
bek. d.) pontja alapján. 
Előadó:  Tóth Julianna intézményvezető 
 

3.  Szociális és Egészségügyi Bizottság hatáskörébe tartozó benyújtott kérelmek 
elbírálása. 
Előadó: Toókos Mária igazgatási ügyintéző 

 
4. Bejelentések. 

 
1. napirend: Beszámoló a családsegítői – gyermekjóléti, valamint a védőnői 
feladatellátásról. Átfogó értékelés a gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok 
ellátásáról, a szakmai munka eredményességéről, az 1997. évi XXXI. Tv. 96. § (6) bek. 
alapján. 
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Kanó József a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke, képviselő – Rátér az első 
napirendi pont megtárgyalására, melynek kapcsán megadja a szót Bogya Istvánné telephely 
koordinátor részére, hogy ismertesse az előterjesztésben leírtakat. 
 
Bogya Istvánné telephely koordinátor – Az intézményegység tevékenysége a szociális 
alapellátások körébe tartozó, szociális ellátás – szállásnyújtás nélkül, családsegítői és 
gyermekjóléti szolgálat és szolgáltatás. 2011. évi sikeres működési pályázat alapján 3 évre 
állami támogatásra befogadást nyert a Támogató Szolgálat működtetése, így 2012-től újra 
indításra – újraépítésre került a szolgáltatás. A 2014 évben tovább működtetéshez már 
pályázatot nem kellett benyújtani, ahol működött a szolgáltatás a finanszírozást is tovább 
biztosították. Erről bővebben az anyag további részében számol be. 
A családsegítői és gyermekjóléti feladatokat Ecsegfalván 2011. októbere óta csak szükség 
esetén a helyettesítés szintjén látják el.  
A gyermekek átmeneti gondozását, 2012.01.01-től az intézményünk helyettes szülői hálózat 
keretein belül Füzesgyarmaton 2 fő képzett helyettes szülővel, akik a kistérség egészére 
vonatkozóan biztosítanák a gyermekek átmeneti gondozását. Egyszerre, összesen 5 fő 
gyermek befogadásával. 
Néhány mondatban ismerteti az intézmény feladatát, szakmai környezetét, a működés 
személyi és szakmai adottságait, a működés tárgyi, infrastrukturális feltételeit. A Családsegítő 
szolgáltatás működéséről és a gyermekjóléti szolgálat működéséről bővebben a beszámolóban 
olvashatnak a bizottság tagjai.  
Említést tesz az adósságcsökkentési támogatás megszűnéséről és annak hatásairól, valamint 
javaslatot tesz ezen probléma megoldására. 
Végül az intézmény épületének állagát ismerteti a bizottsággal, mely korszerűsítésre és 
felújításra szorul.  
 
Kanó József a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke, képviselő – Megköszöni az 
elmondottakat. Tájékoztatja a telephely koordinátort, hogy az intézmény épületének felújítása 
napirendi ponton van.  Az adósságcsökkentési támogatással kapcsolatban elmondja, hogy 
országos szinten megszüntetésre került. A probléma megoldását abban látja, hogy a korábbi 
szociális kölcsön típusú támogatást kellene visszaállítani segítségnyújtásként. A bizottság 
lehetőségei is korlátozottak. A jegyzővel, aljegyzővel, valamint az igazgatási iroda 
munkatársaival közösen megpróbálják megkeresni a megoldást erre a problémára. 
 
Bogya Istvánné telephely koordinátor – Az előrefizetős mérőórák beszerelésének 
lehetőségeit ismerteti a bizottsággal.  
 
Gyányi Irén szociális ügyintéző – Megemlíti, hogy azon lakosok akik a korábbi 
adósságcsökkentési támogatást igénybe vették, akkor jelentkeztek amikor már nagymértékű 
tartozást halmoztak fel és a szolgáltatás kikapcsolása előtt álltak.  
 
Bogya Istvánné telephely koordinátor – Az adósságkezeléssel kapcsolatban már több 
alkalommal csinált csoportos foglalkozást, melyeknek igen nagy sikerük volt a lakosok 
körében.  
 
Gyányi Irén szociális ügyintéző – Az adósságcsökkentési támogatásban résztvevők közül 
elmondható, hogy senki nem kezelte felelősségteljesen ezen kötelezettségeit.  
 
Kanó József a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke, képviselő – Megkérdezi, hogy 
ezzel kapcsolatban kíván-e még valaki hozzászólni? 
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Megállapítja, hogy hozzászólás nem hangzott el. 
Szavazásra kéri a bizottság tagjait. 
Aki javasolja Képviselő-testületnek a Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat 
feladatellátásáról, a társulásban végzett feladatok értékeléséről, átfogó értékelés a 
gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok ellátásáról, a szakmai munka eredményességéről 
szóló beszámolót elfogadásra kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 5 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 

Határozat: 
1573/2015. (V. 18.) Dv. Kt. Szeü. Biz. hat. 

 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Szociális és Egészségügyi 
Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Családsegítő és Gyermekjóléti 
Szolgálat feladatellátásáról, a társulásban végzett feladatok értékeléséről, átfogó 
értékelés a gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok ellátásáról, a szakmai munka 
eredményességéről szóló beszámolót fogadja el. 

A Képviselő-testület bízza meg a Jegyzőt, hogy az értékelést a Békés Megyei 
Kormányhivatal Szociális és Gyámhivatala részére küldje meg.  
 
Felelős:  Czene Boglárka jegyző 
Határidő:  azonnal  

 
Kanó József a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke, képviselő – Rátér a Védőnői 
Szolgálat 2014. évi beszámolójának megtárgyalására. Elmondja, hogy a következő 
beszámolót Szalai Ildikó védőnő készítette.  
 
Szalai Ildikó védőnő – A szokásos sémát követte a beszámoló összeállításakor, viszont az 
épület felújítására vonatkozó gondolatokat már nem említette meg, ugyanis annak javítására 
korábban ígéretet kapott. Az elmúlt év folyamán személyi és szervezeti változás nem történt a 
védőnői szolgálatnál, továbbra is 2 védőnő dolgozik a 3 körzetben. A helyettesítés tartós 
terhelést ró a védőnőkre, a körzetben pedig a gondozottak ellátása a legszükségesebbre 
korlátozódik. Nagyon sok a védőnőkre háruló statisztikai jelentés és adminisztráció. 
Említést tesz a várandósokról, a születések számáról. Megemlíti a védőnői szolgálaton belül 
működő nőgyógyászati szakrendelést, különböző szűréseket. A jövőt illetően ismételten 
bővülni fog a védőnői szolgálat tevékenységi köre egy teljesen új profillal, ugyanis részt 
vesznek a nőgyógyászati méhnyak szűrő programban 
Általánosságban elmondható, hogy a gondozottak egészségi állapota nem romlik, viszont a 
szociális problémák inkább elmélyülni látszanak, még ha nem is szaporodnak statisztikailag. 
 
Kanó József a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke, képviselő – Megköszöni az 
elmondottakat. A gyermekek családból való kiemeléséről mond pár szót. Véleménye szerint 
ezen problémák megoldására más megoldást kellene találni, hogy a gyermekek ne sérüljenek 
olyan nagymértékben.  
 
Dr. Demeter Erzsébet a Szociális és Egészségügyi Bizottság tagja – Mint gyermekorvos 
elmondja, hogy nem gyakori a településen a gyermekek családból való kiemelése.  
 
Kanó József a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke, képviselő – Érdeklődik, hogy az 
idei évben történt e ilyen eset? 
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Szalai Ildikó védőnő – Igen, idén egy esetben kellett a gyermekeket kiemelni a családból. 
 
Kanó József a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke, képviselő – Megkérdezi, hogy 
ezzel kapcsolatban kíván-e még valaki hozzászólni? 
Megállapítja, hogy hozzászólás nem hangzott el. 
Szavazásra kéri a bizottság tagjait. 
Aki elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a Védőnői Szolgálat 2014. évi beszámolóját 
kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 5 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 

Határozat: 
1574/2015. (V. 18.) Dv. Kt. Szeü. Biz. hat. 

 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Szociális és Egészségügyi 
Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy Dévaványa Város Önkormányzat 
Védőnői Szolgálatának a 2014. évről szóló beszámolóját fogadja el. 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a védőnőknek a színvonalas 
munkavégzésükért elismerését fejezi ki. 
 
A Képviselő-testület bízza meg a Jegyzőt, hogy az értékelést a Békés Megyei 
Kormányhivatal Szociális és Gyámhivatala részére küldje meg.  
 
Felelős:  Czene Boglárka jegyző 
Határidő:  azonnal  
 

Kanó József a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke, képviselő – Rátér a következő 
témára, mely az iskolavédőnői beszámolót tartalmazza. Elmondja, hogy a következő 
beszámolót Boda Ferencné iskolavédőnő készítette. Megkéri, hogy a beszámolóval 
kapcsolatban tájékoztatást adjon a bizottság számára. 
 
Boda Ferencné iskolavédőnő – Az iskolások létszámának csökkenése miatt a Református 
iskola visszakerült a körzeti védőnőktől. Ismerteti a bizottsággal az iskolás gyermekek 
létszámát, melyet a beszámolóban részletesen bemutatott. Ezt követően említést tesz az 
iskolások körében végzett szűrésekről, azok eredményességéről. Megemlíti a fejtetvességgel 
kapcsolatban, hogy a szűréseket rendszeresen végzik, ennek ellenére mindig akadnak olyan 
családok akik csak többszöri figyelmeztetés ellenére hajlandóak kezelni a problémát, annak 
ellenére, hogy az ehhez szükséges szereket térítésmentesen biztosítják számukra, megfelelő 
tanácsadás keretében. Ennyiben kívánta kiegészíteni az írásban leírtakat. 
 
Kanó József a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke, képviselő – Megkérdezi, hogy 
ezzel kapcsolatban kíván-e valaki hozzászólni? 
Megállapítja, hogy hozzászólás nem hangzott el. 
Szavazásra kéri a bizottság tagjait. 
Aki elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé az iskolavédőnő 2014. évről szóló 
beszámolóját kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 5 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
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Határozat: 
1575/2015. (V. 18.) Dv. Kt. Szeü. Biz. hat. 

 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Szociális és Egészségügyi 
Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az iskolavédőnő 2014. évről szóló 
beszámolóját fogadja el. 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság az iskolavédőnőnek a színvonalas 
munkavégzésért elismerését fejezi ki. 
 
A Képviselő-testület bízza meg a Jegyzőt, hogy az értékelést a Békés Megyei 
Kormányhivatal Szociális és Gyámhivatala részére küldje meg.  
 
Felelős:  Czene Boglárka jegyző 
Határidő:  azonnal  
 

Kanó József a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke, képviselő – Következő témára tér 
rá, mely a gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok átfogó értékelése. 
Megadja a szót Gyányi Irén szociális ügyintéző részére. 
 
Gyányi Irén szociális ügyintéző – A gyermekek védelméről és a gyámügyi igazgatásról 1997. 
évi XXXI. törvény (továbbiakban: Gyvt.) 96.§-ának (6) bekezdésének rendelkezése alapján a 
helyi önkormányzat a gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról minden év 
május 31. napjáig – külön jogszabályban meghatározott tartalommal előírt átfogó értékelést 
készít. Korábbi évek sémáját követve készítette el a beszámolót. A beszámolóban bemutatta a 
település demográfiai mutatóit, melyből jól látszik a lakosság csökkenése. Említést tesz a 
szociális ellátó rendszer változásairól, melynek következtében különböző ellátási formák 
szűntek meg. A megszűnt ellátási formák helyébe lépett új támogatási formákat ismerteti a 
bizottsággal. A megszűnt ellátási formák következménye, hogy a korábbi statisztikai adatok 
oly nagymértékű megbontása már nem lehetséges, mint korábban. 
A rendszeres gyermekvédelmi kedvezményre jogosult gyermekek létszáma évről-évre 
csökken. Néhány mondatban ismerteti a számadatokat.  
A beszámolóban kitért a hátrányos helyzetű és a halmozottan hátrányos helyzetű gyermekek 
bemutatására is.  
A rendkívüli gyermekvédelmi támogatás számadatai szintén bemutatásra kerültek. Az 
óvodáztatási támogatás tekintetében elmondható, hogy ennél a támogatási formánál 
nagymértékű mozgás nem tapasztalható.  
A BURSA HUNGARICA Felsőoktatási Ösztöndíj pályázat keretein belül 9 fiatal részére 
2014. évben 120.000.-Ft került felhasználásra. 
A 2014. évi szociális nyári gyermekétkeztetést 54 munkanapon keresztül biztosították a 
rászoruló gyermekeknek, ez 128 tanulót érintett.  
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete a jövő Dévaványa gyermekei, a majdani 
dévaványai polgárok érdekében, a jelen lehetőségeire alapozva anyagi segítséget nyújt a 
fiatalok önálló életkezdéséhez. 
A gyermek megszületését követő egy éven belül annak a gyermeknek igényelhető, aki 
születését követően Dévaványa Város közigazgatási területén állandó bejelentett lakóhellyel 
rendelkezik. A támogatás mértéke gyermekenként 20.000.-Ft, amely a Magyar 
Államkincstárhoz kerül átutalásra.  
Az életkezdés kiegészítő támogatás kifizetését – a törvénnyel összhangban – a gyermek 18. 
életévének betöltése napjától kérheti.  
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2014 évben 6 gyermek nevére, összesen 120.000.-Ft támogatás lett megállapítva. Sajnos 
megállapítható, hogy hiába hirdetik ezt a támogatási formát, a szülők nem veszik igénybe. 
Gyermekétkeztetés megoldásának módjait, kedvezményben részesülőkre vonatkozó 
statisztikai adatokat ismertette a beszámolóban.  
Az önkormányzat által biztosított személyes gondoskodást nyújtó ellátások bemutatása 
szintén a beszámoló része. Gyermekjóléti szolgáltatás biztosításának módja, működésének 
tapasztalata, valamint a gyermekek napközbeni ellátásának biztosítása, bölcsődei ellátás 
szintén bemutatásra került.  
A gyermekek átmeneti gondozásával kapcsolatos lehetőségeket ismerteti a bizottsággal. 
Beépítésre került a beszámolóban Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének a 
382/2011. (X. 27.) Kt. határozatával elfogadott Dévaványa Város Bűnmegelőzési 
Koncepciója. 
A települési önkormányzat és a civil szervezetek, alapítványok közötti együttműködés 
megfelelő, a szervezetek jól működnek. A dévaványai civil szervezetek működését a 
Dévaványa Város Képviselő-testülete anyagilag is támogatja. 
Ennyiben kívánta kiegészíteni az írásos beszámolót. Amennyiben kérdés merül fel, arra 
szívesen választ ad. 
 
Kanó József a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke, képviselő – Megkérdezi, hogy 
ezzel kapcsolatban kíván-e valaki hozzászólni? 
Megállapítja, hogy hozzászólás nem hangzott el. 
Szavazásra kéri a bizottság tagjait. 
Aki elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé a Gyermekjóléti és gyermekvédelmi 
feladatok átfogó értékelésről szóló beszámolót kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 5 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 

Határozat: 
1576/2015. (V. 18.) Dv. Kt. Szeü. Biz. hat. 

 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Szociális és Egészségügyi 
Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Gyermekjóléti és 
gyermekvédelmi feladatok átfogó értékelésről szóló beszámolót fogadja el. 
 
A Képviselő-testület bízza meg a Jegyzőt, hogy az értékelést a Békés Megyei 
Kormányhivatal Szociális és Gyámhivatala részére küldje meg.  

 
Felelős:  Czene Boglárka jegyző 
Határidő:  azonnal  
 

2. napirend: Beszámoló a Szeghalom Kistérség Egységes Szociális és Gyermekjóléti 
Intézmény intézményi működéséről, a feladatellátás tárgyi, személyi feltételeiről. A 
szakmai munka eredményességének értékelése az 1993. évi III. törvény 92/B. § (1) bek. 
d.) pontja alapján. 
 
Kanó József a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke, képviselő – Rátér a második 
napirendi pontra, amely beszámoló a Szeghalom Kistérség Egységes Szociális és 
gyermekjóléti Intézmény intézményi működéséről, a feladatellátás tárgyi, személyi 
feltételeiről. Köszönti Tóth Juliannát, a Szeghalom Kistérség Egységes Szociális és 
Gyermekjóléti Intézmény vezetőjét, megadja a szót részére. 



8 
 

Tóth Julianna a Szeghalom Kistérség Egységes Szociális és Gyermekjóléti Intézmény 
vezetője – Az elmúlt években részletesen beszámolt az intézmény struktúrájáról, a szakmai 
tevékenységeinkről a Társulásban betöltött szerepükről és részletes tájékoztatással élt a 
gazdálkodásukat tekintve is. Jelen beszámoló kapcsán a 2014 évi munkát kívánja bemutatni, 
mely az előző évekhez viszonyítottan nem változott jelentős mértékben, csak amit a 
jogszabály módosítások alapján szükséges volt megtenni. Mint azt a 2014 évben is jelezte 
feladatbővülés következett be mivel 3 új település csatlakozott az intézmény rendszeréhez. Ez 
egyrészről lehetőséget biztosít a szakmai munka színvonalának növeléséhez, másrészről egy 
többlet feladatot ró a székhely intézményre, valamint a szakmai vezetőkre. 
A Társulásban végzett működésük nem változott valószínűleg nem is várható ezen a szinten 
módosulás addig, amíg a finanszírozás ebben a formában biztosított az állam részéről. Az 
ellátandó feladatokról szól röviden.  
A gazdálkodási adatok szintén bemutatásra kerültek a beszámolóban. 
Személyi feltételek tekintetében a kistérségben a feladatellátáshoz szükséges munkaerővel 
rendelkeznek. Dévaványa vonatkozásában a nyugdíjba vonulók és a munkahelyet váltók 
helyére sikerült megfelelő szakembert állítani. Ez némi átszervezéssel illetve új felvétellel 
történt. Röviden szól az intézményben lakók létszámáról, a várakozókról és az ellátottak 
egészségi állapotáról. 
Összességében elmondható, hogy az intézmény a meghatározott feladatait a jogszabályban 
előírt, szakmai elvárásoknak megfelelően látja el. Ezt igazolják a Kormányhivatali, Magyar 
Államkincstári, illetve az NRSZH- általi ellenőrzések egyaránt. Intézményi szinten szakmai 
színvonal növekedése tapasztalható, az ellátotti elégedettség alapján is megfelelő szolgáltatást 
biztosítunk.  Az ellátandó feladat sokrétű és magas szintű szakmai tudást igényel, a vezetőktől 
és dolgozóktól egyaránt. Nehézséget okoz az intézmények közötti távolság, a rendszeres 
látogatások időigényesek, de a telephelyeken elvárt, hogy segítséget nyújtsanak egyes 
elakadások kapcsán. 
A 2014 évben is szem előtt tartották a takarékos gazdálkodást ahhoz, hogy az önfenntartók 
maradjanak, és így év végére sikerült némi eszközbeszerzést megvalósítani mellyel a 2015 évi 
gazdálkodásukat segítették, és a dolgozók részére biztosítják a munkafeltételeket.  
A jogszabályváltozások okán átszervezésre, illetve struktúra átalakításra kerül sor, valamint 
az ellátandó feladathoz igazított létszám szükségletről a későbbi időpontban történik 
egyeztetés, mely változásokat generál az intézmény szintjén. Mindezek vonatkozásában szem 
előtt tartják az egyéni igényeket és a szükséglethez igazítottan végzik a munkát. 
 
Kanó József a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke, képviselő – Megkérdezi, hogy 
ezzel kapcsolatban kíván-e valaki hozzászólni? 
Megállapítja, hogy hozzászólás nem hangzott el. 
Szavazásra kéri a bizottság tagjait. 
Aki javasolja elfogadásra a Képviselő-testület felé a beszámolót kéri, az kézfelnyújtással 
jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 5 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 

Határozat: 
1577/2015. (V. 18.) Dv. Kt. Szeü. Biz. hat. 

 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Szociális és Egészségügyi 
Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Szeghalom Kistérség Egységes 
Szociális és Gyermekjóléti Intézmény intézményi működéséről, a feladatellátás 
tárgyi, személyi feltételeiről szóló beszámolót jóváhagyólag fogadja el.  
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A Szociális és Egészségügyi Bizottság az intézmény dolgozóinak a színvonalas 
munkavégzésükért elismerését fejezi ki. 
 
Felelős:  Czene Boglárka jegyző 
Határidő:  azonnal  

 
Kanó József a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke – Megkérdezi van-e valakinek 
bejelentése a zárt ülés napirendi pontjainak megtárgyalása előtt? 
Megállapítja, hogy bejelentés nem hangzott el. 
Megállapítja, hogy a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 
törvény 46. § (2) bekezdés a) pontja alapján a bizottságnak ülését zárt ülés keretében kell 
folytatnia önkormányzati hatósági ügyek tárgyalása érdekében. 
A bizottság elnöke megkéri a meghívottként megjelenteket, hogy a zárt ülés idejére 
szíveskedjenek a helyiséget elhagyni.  
 
A zárt ülés anyaga a II-2/914-4/2015. iktató számú külön jegyzőkönyvben található. 
Ugyanezen jegyzőkönyv tartalmazza az ehhez tartozó határozatokat is. 
 
 
A bizottság elnöke megköszöni a megjelenteknek a részvételt és az ülést 1600 órakor bezárja. 
 

A jegyzőkönyv kelt, mint az első oldalon. 
 
A jegyzőkönyv hiteléül: 
 
 
 
_________________________ _______________________ 

 Kanó József Nagy Erzsébet 
bizottság elnöke bizottság tagja 

  
 
 
 ______________________ 
 Toókos Mária 
            jegyzőkönyvvezető 
 
 
 

 


